
Συνάδελφοι, στη 17η τακτική συνεδρίαση της  ΕΣΕ ΠΕ  στις 17/09/2018 συζητήθηκαν τα 

παρακάτω θέματα: 

Ημερήσια διάταξη: 

1. Κατακύρωση διαγωνισμού για την προμήθεια χρωμάτων για τα σχολεία Π.Ε. 

2. Πρόσληψη καθαρίστριας 1ου Δημοτικού Σχολείου 

3. Ανανέωση σύμβασης με την εταιρεία ΦΩΤΟΕΚΤΥΠΩΣΙΣ  

4. Έκδοση κωδικών e-banking για τον Πρόεδρο της Ε.Σ.Ε.Π.Ε., κο. Νικόλαο  Σιούτα, και 

έγκριση έκδοσης κωδικών e-banking με περιορισμένα δικαιώματα (χρήσης και 

καταχώρησης, αλλά χωρίς δικαίωμα έγκρισης) για την λογίστρια της σχολικής 

επιτροπής, κ. Γεωργιάδου Κυριακή, με σκοπό την επαρκέστερη παρακολούθηση 

του ταμείου της Ε.Σ.Ε.Π.Ε.  

5. Ανάθεση καθηκόντων σχολικού τροχονόμου 3ου Δημοτικού Σχολείου.  

6. Ανάθεση καθηκόντων σχολικού τροχονόμου 5ου Δημοτικού Σχολείου. 

Αρχικά, έγινε ενημέρωση από τον Πρόεδρο της ΕΣΕ ΠΕ για τα παρακάτω: 

1. Αναφέρθηκε ότι υπάρχουν στο ταμείο περίπου 60.000 ευρώ συν 10.000 από την 

καταβολή των κυλικείων, ενώ τα χρέη ανέρχονται στις 95.000 ευρώ περίπου 

(15.000 περίπου σε προμηθευτές και 80.000 περίπου σε ΔΕΚΟ). Έχουν δε 

προβλεφθεί οι πληρωμές καθαριστριών και σχολικών τροχονόμων. 

2. Επισημάνθηκε η αναγκαιότητα χρήσης αλγορίθμου για τα είδη καθαριότητας που 

θα πρέπει να παρέχονται στα σχολεία ανά τρίμηνο και να γίνεται έλεγχος αν 

υπάρχει επάρκεια.  

3. Η προμήθεια χαρτιού φωτοτυπικού έγινε με κριτήριο να καλύπτεται κάθε μαθητής 

με 1,5 πακέτο. 

4. Στο φαρμακευτικό υλικό απαιτείται να ελέγχεται η ημερομηνία λήξης, αλλά και να 

μην μπαίνουν στα τιμολόγια φάρμακα για τους εκπ/κούς. 

5. Η αγορά των κλειδιών θα καλύπτεται αποκλειστικά από τα χρήματα που θα 

δίνονται φέτος ανά χείρας στους Δ/ντές των Σχολείων. 

 

 

Στα ερωτήματά μας για τις κτιριακές ανάγκες των σχολείων και την αναγκαιότητα 

καταγραφής και υλοποίησης κατά προτεραιότητα, ο κ. Σιούτας επέμεινε ότι η ΕΣΕ ΠΕ μόνο 

μικροεπισκευές μπορεί να κάνει και τα αιτήματα για πιο μεγάλα επισκευαστικά έργα τα 

προωθεί στις Τεχνικές Υπηρεσίες. 

Ζητήθηκε, επίσης, ενημέρωση για την αναβάθμιση των εργαστηρίων Πληροφορικής αλλά 

και τα αιτήματα των Σχολείων για ηλεκτρονικό εξοπλισμό και η πληροφορία που δόθηκε 

ήταν ότι το θέμα το έχει αναλάβει αποκλειστικά ο κ. Συρίγος. 

Αναφορικά με τα θέματα της ΗΔ, αποφασίστηκαν τα παρακάτω: 

1. Κατακύρωση διαγωνισμού χρωμάτων στο χρωματοπωλείο Τρακαδά. Θα 

καλύπτονται μόνο μικροδαπάνες ελαιοχρωματισμού. 



2. Η πρόσληψη καθαρίστριας του 1ου Δημοτικού Σχολείου έγινε σύμφωνα με την 

πρόταση του Δ/ντή του σχολείου, που ήταν παρών. 

3. Έγινε ανανέωση της σύμβασης με την εταιρεία ΦΩΤΟΕΚΤΥΠΩΣΙΣ για την επισκευή 

των φωτοτυπικών 

4. Εγκρίθηκε η έκδοση των παραπάνω κωδικών 

5. Ανατέθηκαν καθήκοντα σχολικών τροχονόμων για το 3ο και 5ο Δημοτικά Σχολεία, 

σύμφωνα με τις προτάσεις των Δ/ντών των Σχολείων. 

 

Καλή δύναμη και καλή συνέχεια! 

 

Με εκτίμηση 

Ανθή Μαντζαβράκου 


